

Archdiocesan Prayer for

Vocations to the Priesthood

O Father, raise up among Christians abundant and holy vocations to the priesthood, who keep the faith alive and guard the blessed memory of your Son Jesus through the preaching of his word and the administration of the Sacraments, with which you continually renew your faithful.

Grant us holy ministers of your altar, who are careful and fervent guardians of the Eucharist, the sacrament of the supreme gift of Christ for the redemption of the world.

Call ministers of your mercy, who, through the sacrament of Reconciliation, spread the joy of your forgiveness.

Grant, O Father, that the Church may welcome with joy the numerous inspirations of the Spirit of your Son and, docile to His teachings, may she care for vocations to the ministerial priesthood and to the consecrated life.

Sustain the Bishops, priests and deacons, consecrated men and women, and all the baptized in Christ, so that they may faithfully fulfil their mission at the service of the Gospel.

This we pray through Christ our Lord. Amen.

Mary, Queen of Apostles, pray for us.

- Benedict XVI



Archidiocèse de
Saint-Boniface
Archdiocese

Prière diocésaine pour les *vocations au sacerdoce*

Ô Père, fais se lever parmi les chrétiens de nombreuses et saintes vocations au sacerdoce, qui maintiennent la foi vivante et gardent une mémoire pleine de gratitude de ton Fils Jésus, par la prédication de sa Parole et l'administration des Sacrements, par lesquels tu renouvelles continuellement tes fidèles.

Donne-nous de saints ministres de ton autel, qui soient d'attentifs et fervents gardiens de l'Eucharistie, sacrement du don suprême du Christ pour la rédemption du monde.

Appelle des ministres de ta miséricorde, qui dispensent la joie de ton pardon par le sacrement de la Réconciliation.

Ô Père, fais que l'Église accueille avec joie les nombreuses inspirations de l'Esprit de ton Fils et, qu'en étant docile à ses enseignements, elle prenne soin des vocations au ministère sacerdotal et à la vie consacrée.

Soutiens les évêques, les prêtres, les diacres, les personnes consacrées et tous les baptisés dans le Christ, afin qu'ils accomplissent fidèlement leur mission au service de l'Évangile.

Nous te le demandons par le Christ notre Seigneur. Amen.

Marie, Reine des Apôtres, prie pour nous !

- Benoît XVI



Archidiocèse de
Saint-Boniface
Archdiocese